



INVESTMENTS

القاهرة 13 يناير 2026

السادة / إدارة الإفصاح البورصة المصرية

تحية طيبة وبعد ،،

مرفق لسيادتكم ملخص قرارات إجتماع مجلس إدارة شركة بي إنفستمنتس القابضة المنعقد يوم الاثنين الموافق 12 يناير 2026 في تمام الساعة الثالثة عصراً:

1. الموافقة علي السير في اجراءات قيد اسهم شركة جورميه ايجيبت - احدى الشركات التابعة لشركة بي إنفستمنتس

القابضة - وطرح جزء من الأسمهم المملوكة لشركة بي إنفستمنتس القابضة في شركة جورميه بالبورصة المصرية

2. تقويض السيد رئيس مجلس الادارة أو العضو المنتدب في اتخاذ كافة الإجراءات اللازمة المتعلقة بالطرح أمام

الجهات الرقابية

وتفضلاً بقبول وافر الإحترام والتقدير ،،

مدير علاقات المستثمرين

عمر التمان

بي إنفستمنتس القابضة
ش.م.م.

B Investments Holding
Cinema Radio Building – 1st Floor
24 Talaat Hard Street, Downtown
Cairo 11956, Egypt
T. +20 (0) 2 2576 3012 F. +20 (0) 2 2576 3016

شركة بي إنفستمنتس القابضة
مبني سينما راديو – الدور الأول
٢٤ شارع طلعت حرب، وسط البلد
القاهرة، ١١٩٥٦، ج.م.ع
تلفون: +٢٠٠٢٢٥٧٦٣٠١٦ فاكس: +٢٠٠٢٢٥٧٦٣٠١٦

www.binvestmentsegyp.com



INVESTMENTS

Cairo, 13 January 2026

Attention: The Egyptian Stock Exchange

Subject: B Investments Board of Directors (the “**Board**”) Resolutions

Kindly find below B Investments’ Board of Directors resolutions for its Board meeting held on Monday 12 January 2026 at 3pm:

1. The Board approved initiating the process of listing of Gourmet Egypt, one of B Investments portfolio companies, and the sale of a portion of B Investments’ stake in Gourmet Egypt via an initial public offering (IPO) on the Egyptian Exchange
2. Delegating the chairman or managing director in taking the required procedures related to the IPO with the relevant regulatory authorities

Best Regards,

Omar Altmann

Head of Investor Relations



B Investments Holding
Cinema Radio Building – 1st Floor
24 Talaat Hard Street, Downtown
Cairo 11956, Egypt
T. +20 (0) 2 2576 3012 F. +20 (0) 2 2576 3016

شركة بي انفيستمنتس القابضة
مبني سينما راديو - الدور الأول
٢٤ شارع طلعت حرب، وسط البلد
القاهرة، ١١٩٥٦، ج.م.ع
تلفون: +٢٠٠٢٢٥٧٦٣٠١٦ فاكس: +٢٠٠٢٢٥٧٦٣٠١٦